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We wtorek, 31 maja w hali sportowo-widowiskowej odbyło się walne zebranie członków
Iławskiego Klubu Sportowego Jeziorak. Zatwierdzono sprawozdania z funkcjonowania
klubu, a także jednogłośnie zatwierdzono prezesurę Tomasza Radziwilskiego, który
wcześniej pełnił obowiązki sternika iławskiego klubu.

Spotkanie było podsumowaniem ubiegłego roku, a także ostatnich miesięcy. Zebrani
posiadacze kart Rodziny Jezioraka jednogłośnie zatwierdzili sprawozdanie finansowe.

Również jednogłośnie „przyklepano” prezesurę Tomasza Radziwilskiego, który od czasu rezygnacji
Andrzeja Sobiecha pełnił obowiązki prezesa.

Podczas dyskusji obecny sternik Iławskiego Klubu Sportowego opowiedział o działaniach bieżących,
funkcjonowaniu klubu i akademii. Poruszono również temat aktualnego remontu budynku
klubowego, a także modernizacji stadionu, która najprawdopodobniej będzie się odbywać etapowo.

- Warto dodać, że klub jest w dobrej sytuacji
finansowej, a samo stowarzyszenie się nieustannie



rozwija. Zarząd zatrudnia nowych pracowników,
trenerów akademii, a także osoby odpowiadające za
szkolenie bramkarzy i motorykę zawodników -
podkreślił klub.

Na wniosek Komisji Rewizyjnej uczestnicy walnego zebrania udzielili zarządowi absolutorium.
Podczas zebrania obecni byli Przewodniczący Rady Miejskiej w Iławie Michał Młotek, a także
wiceburmistrz Dorota Kamińska.
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